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بازديد هيات مديره انجمن از 4 واحد توليد 
در و پنجره يوپي وي سي

اش�اره:اعضاي هیات مدیره انجمن كارفرمایي تولید در و پنجره یوپي وي س�ي ایران در ماه گذش�ته با بازدید از چهار واحد صنعتي تولید در و 
پنجره یوپي وي س�ي، ضمن آش�نایي با دستاوردها و مش�كلات این واحدها، درصدد برآمدند تا براي كاهش مشكلات این واحدها، مشاوره هاي 
فني را ارائه كنند. به گفته دبیر انجمن یادشده، هدف از این بازدیدها، آسیب شناسي مشكلات احتمالي واحدهاي تولید در و پنجره یوپي وي سي 
ایران و ارتقاي سطح استاندارد تولید و نصب  است و این بازدیدها حسب درخواست مدیران واحدهاي تولید  در و پنجره یوپي وي سي انجام 

مي شود. گفتگو خبرنگار نشریه پنجره ایرانیان با وحید جلالي پور، دبیر انجمن كارفرمایي تولید در و پنجره یوپي وي سي ایران را بخوانید:

 اعض�اي هی�ات مدیره انجمن با چ�ه هدفي از واحده�اي تولیدي در و 
پنجره یوپي وي سي ایران بازدید مي كنند.

واقعيت اين اس��ت كه يكي از ش��رايط عضويت در انجمن اين اس��ت كه ش��ركت هاي 
متقاضي حداقل ش��رايط فني توليد و نصب در و پنجره يوپي وي س��ي را داش��ته باش��ند 
كه بتوانند از خدمات انجمن بهره  ببرند. با اين ش��رايط، يكي از الزامات اين اس��ت كه از 
نزديك بازديدهايي از واحدهاي توليدي در و پنجره يوپي وي سي انجام شود و مشكلات 
و خدمات اين واحدها مورد ارزيابي قرار گيرد. اما از آن جايی كه انجمن كارفرمايي توليد 
در و پنجره يوپي وي س��ي ايران يك انجمنی نوپا و تازه تاس��يس است، به ناچار ضرورت 
ايج��اب مي كرد تا بازديده��اي هيات مديره انجمن، از واحدهاي��ي انجام گيرد كه عضو 
انجمن بوده تا بتوانيم هم ش��ناخت كافي از مش��كلات و موانع پيش روي توليدكنندگان 
به دس��ت آوريم و هم بدانيم كه چه كمك ها و خدماتي از س��وي انجام مي توان به اعضا 
ارائه كرد كه توليد و نصب اس��تاندارد را داش��ته باش��ند. تاكيد مي كنم كه هدف انجمن 
ب��ه هيچ عنوان، ايراد گرفتن از واحدهاي توليدي نب��وده و تنها رويكرد ما كمك به اين 
واحدها خواهد بود كه اميدواريم در يك فضاي همكاري دوستانه بتوانيم به فعاليت خود 

ادامه دهيم.
 بازدیدهاي انجمن از چه شركت هایي بوده و در جریان این بازدیدها با 

چه دستاوردها و مشكلاتي در واحدهاي یادشده مواجه شدید؟
ببينيد! در نشس��ت هاي هفتگي هيات مديره انجمن كه به صورت منظم برگزار مي شود 
براي بازديد از واحدهاي توليدي متقاضي برنامه ريزي مي ش��ود كه قرعه نخس��ت بازديد 
به شركت راستاوين خورد. اين واحد توليدي حسب بررسي هاي اوليه با برخي مشكلات 

مواجه بوده انجمن براي رفع اين مش��كلات پيشگام شد و در جريان بازديد هيات مديره 
انجمن به اين نتيجه رس��يديم كه اين واحد توليد در و پنجره يوپي وي سي توانسته است 
خ��ط تولي��د را راه اندازي و با حداكثر ظرفيت به كار خ��ود ادامه دهد. بازديد بعدی هيات 

مديره انجمن از شركت شعاع پنجره به مديريت آقاي ابن الرضا بود. 
 ارزیابي انجمن از فعالیت شركت شعاع پنجره چگونه بود؟

شركت شعاع پنجره يكي از باسابقه ترين واحدهاي توليد صنعتي در و پنجره يوپي وي سي 
با حدود 9 س��ال فعاليت است و جزو يكي از بزرگترين واحدهاي توليدي ايران محسوب 
مي شود. نتيجه بازديد هيات مديره انجمن را مي توان به عنوان يك درس و تجربه خوب 
از تركي��ب تجرب��ه و نوآوري قلمداد كرد. چرا كه آقاي ابن الرضا و همكاران ش��ان موفق 
شدند تا علم و عمل را در كنار هم به پيش ببرند و به موفقيت ها قابل ملاحظه اي دست 
پيدا كنند كه نش��ان مي دهد اين رويكرد مثبت و تركيب علم و تجربه مي تواند به عنوان 
ي��ك الگو ملاك عمل ديگر واحدهاي توليد در و پنجره يوپي وي س��ي ايران قرار گيرد. 
شركت شعاع پنجره راهكارهاي عملياتي براي حل گلوگاه ها و معضلات توليد ونصب را 
شناس��ايي و به اجرا درآورد كه برابر مذاكرات انجمن با مديريت شعاع پنجره قرار شده تا 
اين راهكارها مكتوب ش��ود تا بتوانيم آنها را در اختيار واحدهاي متقاضي و عضو انجمن 
قرار دهيم. قابل توجه اينكه در ش��ركت ش��عاع پنجره در كنار نيروهاي باتجربه توليد و 
نصب در و پنجره يوپي وي س��ي، تعدادي از مهندسان و تحصيل كرده هاي دانشگاهي در 
يك فضاي كاري بس��يار مثبت و س��ازنده همكاري مي كنند كه  نش��ان مي دهد تلفيق 
تجربه و دانش روز مي تواند راهكاري براي شناسايي دقيق مشكلات و يافتن راهكارهاي 

علمي و عملي براي حل مشكلات باشد.
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 و دو بازدی�د اخی�ر انجمن از واحدهاي تولید در و پنجره یوپي وي س�ي 
ایران از چه واحدهایي بوده است؟

واحد سومي كه هيات مديره انجمن موفق به بازديد از خط توليد آن شد، شركت پنجره 
سام آريا به مديريت آقاي پيمان خليل زاده بود كه يكي از واحدهاي فعال ، كارآمد و داراي 
بهره وري مطلوب از حيث نيروي انساني است. چرا كه هرچند اين شركت، داراي نيروي 
انساني زياد و متراكم نيست، اما با مديريت خود و به كار گرفتن راهكارهاي ارتقا دهنده 
بهره وري نيروي انساني، موفق شده تا ظرفيت توليد و كيفيت محصولات و خدمات خود 

را به طور قابل ملاحظه اي افزايش دهد.
واح��د چهارم��ي هم كه هيات مديره انجمن اقدام به بازدي��د از خطوط توليد در و پنجره 
نموده اس��ت، روزوين عضو جديد انجمن اس��ت. اين كارخانه يك تجربه 15-16 س��اله 
در صنعت در و پنجره ايران اس��ت كه به عنوان قديمي تري��ن مجموعه هاي توليد كننده 
در و پنج��ره ايران در ش��هر اردبيل محس��وب مي ش��ود ك��ه به تازگ��ي در زمينه توليد 
پروفيل يوپي وي سي فعاليت حرفه اي خود را كليد زده اند. در گفتگو با آقای مهندس روزبه 
توكلی مديريت اين واحد توليدي باسابقه اين مساله حايز اهميت بود كه پس از دو سال 
برنامه ريزي و پژوهش هاي ميداني در زمينه انتخاب ماشين آلات و ارزيابي نياز بازار، روي 
ب��ه توليد پروفيل يو پي وي س��ي كرده اند و در حال حاضر س��ی وچهار قالب برای مقاطع 
مختلف پروفيل در اختيار دارند و از آنجايي كه اين مجموعه از پايه و زيربنا س��اختارهاي 
خوبي را تدارك ديده اند، افق بس��يار روش��ني در انتظار اين شركت خواهد بود. چرا كه به 
گفته مديريت مجموعه يادش��ده، از بهترين مواد اوليه براي توليد پروفيل يوپي وي س��ي 
استفاده مي شود و قالب هاي توليد كردند و افق خوبی را برای دوستان پيش بينی می شود.

اين ش��ركت در انتخاب قالب ها از ماش��ين آلات و قالب هاي ش��ركت گراينر اتريش بهره 
مي برد و در حال حاضر هر ش��يفت ظرفيت بس��يار خوبي دارد كه مي توان در آينده جزو 

برترين هاي صنعت پروفيل يوپي وي سي ايران قرار گيرد.
 بی�ش از یك س�ال از فعالی�ت انجم�ن مي گذرد، به طور مش�خص چه 
اقدام�ي براي حضور ش�ركت هاي تولید در و پنجره یو پي وي س�ي جهت 
حض�ور موثر و مفی�د اعضا در نمایش�گاه پنج�م بین الملل�ي در و پنجره 

یوپي وي سي ایران انجام داده اید؟
هيات مديره انجمن مذاكراتي را با مس��وولان برگزاري نمايش��گاه انجام داد و در نتيجه 
اين مذاكرات موفق ش��ديم تا س��الن 44 يا همان سالن خليج فارس نمايشگاه بين المللي 
ته��ران را در اختي��ار بگيريم و يك فضاي اختصاصي براي اعضاي انجمن فراهم ش��ده 
كه مي توانند در اين س��الن آخرين محصولات، خدمات و نوآوري هاي خود را به معرض 
نماي��ش قرار دهند و اميدواريم كه اس��تقبال خوبي از س��وي اعضاي متقاضي حضور در 
نمايشگاه انجام پذيرد. البته اين يك گام كوچك براي اعضاي انجمن محسوب مي شود 

و اميدواريم گام هاي بهتر و بلندتري براي تامين نظر اعضا برداريم.
 براي ارتقاي كیفیت تولید و نصب در صنعت در و پنجره یوپي وي س�ي 

ایران چه رویكردي را دنبال مي كنید؟
واقعيت اين اس��ت كه در همين مدت كوتاهي كه از عمر انجمن مي گذرد، خوش��بختانه 
اقب��ال خوبي نس��بت به اين نهاد صنفي ش��اهد بوده ايم و ش��ركت هاي زيادي از هيات 
مديره انجمن درخواس��ت حضور در نمايشگاه ها و همايش هاي اختصاصي خود داشته اند 
و براي همكاري با انجمن اعلام آمادگي كرده اند. از سوي ديگر، هيات مديره انجمن در 
صدد برآمده تا با دس��تگاه هاي اجرايي دولتي و غير دولتي و نهادهاي مسوول در صنعت 
ساختمان ارتباط بگيرد تا سازوكارها و ضمانت هاي لازم براي استفاده از در و پنجره هاي 
استاندارد را بتوانيم تدوين و معرفي كنيم. مهم اين است كه اين فرايند ارتباط و همكاري 
مس��تمر و با اهداف انجمن همسو شود و بتوانيم مشكلات و خواسته هاي فعالان صنعت 
در و پنجره يوپي وي س��ي را دس��تكم با مش��اركت جدي با انجمن صنايع توليد پروفيل 
يوپي وي س��ي ايران دنبال كنيم تا بتوانيم ش��اهد تبلور كيفي��ت در و پنجره ها در صنعت 

ساختمان و اقبال بازار به سمت كيفيت برتر به جاي قيمت پايين تر باشيم.
 رویك�رد واقعي انجمن در بازدید از واحده�اي تولیدي در و پنجره چه 

خواهد بود و تا چه زمان این بازدیدها ادامه خواهد یافت؟
رويكرد واقعي انجمن رازداري در ارزيابي مش��كلات و راهنمايي واحدهاي توليدي است 
و اصلا نمي خواهيم فضاي دوستانه و اعتماد به انجمن تحت شعاع برخي سوء برداشت ها 
قرار گيرد. بديهي است كه لازمه استمرار اين فرايند، تلاش براي حفظ اعتماد و افزايش 
س��طح همكاري حرفه اي و دوس��تي بين انجمن و اعضا خواهد بود و فراموش نكنيم كه 
انجمن براي همه اعضا حكم يك خانواده را دارد و مشكلات يكي از اعضاي انجمن، به 
معناي مشكل كل خانواده مطرح خواهد شد و تلاش ما همواره اين خواهد بود تا تجربه 
ديگر ش��ركت ها را دريافت كنيم و آنها را به راهكارهاي علمي و عملي براي پيشنهاد به 
ديگر واحدهاي توليدي تبديل س��ازيم و به اين ترتيب رقابت هر ش��ركتي به جاي خود 
خواهد بود وليكن مهم اين اس��ت كه همگان به اين درك فراگير و صنفي برس��يم كه 
ارتقاي صنعت در و پنجره يوپي وي س��ي ايران و بهب��ود وضعيت توليد و نصب مي تواند 

ضامن يك رقابت سالم، شفاف و حافظ منافع كل خانواده باشد.
 اما نگفتید كه این بازدیدها تا چه زماني ادامه خواهد داشت؟

بازديدها تا زماني كه درخواس��تي از سوي واحدهاي توليدي عضو انجمن داشته باشيم و 
وق��ت و انرژي هيات مديره ايجاب كند، به طور حت��م ادامه دارد. البته توضيح اين نكته 
ضروري اس��ت كه تمامي بازديدها با هزينه ش��خصي اعضاي محترم هيات مديره انجام 
شده و اين دوستان از وقت خود براي حضور در اين بازديدها استفاده كرده اند و يك ريال 

هم از بودجه محدود انجمن صرف اين بازديدها نشده است.


